

全港學界精英比賽及香港代表隊賽事

(A) 全港學界精英比賽

(一) 資料

1.1 時間表(暫定) [設男、女子單、雙打比賽，比賽詳情將另函通知各會員學校。]

	項目	日期	地點
1.	乒乓球	2021 年 9-11 月	康文署轄下體育館
2.	羽毛球	2021 年 10-12 月	

(二) 種籽編配

2.1 乒乓球 【單打項目最多設 16 位種籽、雙打項目最多設 8 位種籽。乒乓球技術及遴選小組有最終決定權。】

A). 單打項目 - 按以下順序編配：

A1). 上屆精英比賽單打成績列前 8 名。(2021-2022 年度不適用)

A2). *乒總球員單打排名榜列前 8 名。

A3). 上屆精英比賽單打成績列 9-16 名。(2021-2022 年度不適用)

A4). *乒總球員單打排名榜列前 50 名。

註：來自同校的學生將按抽籤編配於上、下線作賽。

B). 雙打項目 - 按以下順序編配：

B1). 若配搭球員跟去屆相同 ~

a). 上屆精英比賽雙打成績列前 8 名。(2021-2022 年度不適用)

b). *乒總球員雙打排名榜列前 30 名。

B2). 若配搭球員跟去屆不同(兩位球員均必須達到以下 a)或 b)點，才考慮其種籽位置。以兩位球員的成績總和優者計算，如有兩隊或以上相同分數，以其中一名球員較優者先排) ~

a). 上屆精英比賽單打成績列前 16 名。(2021-2022 年度不適用)

b). *乒總球員單打排名榜列前 50 名。

註：如沒有適合隊伍，不設種籽隊。

注意事項: 1). *參考乒總球員單打(12 歲或以下)/ 雙打排名榜 (截至 2021 年 9 月 1 日的乒總排名為準)

2). 參賽學校需在報名表上清楚填寫參賽運動員相關賽事成績，以便核實種籽位置。若參賽運動員未有填寫或提供準確成績核實，賽會將視之為放棄種籽位置資格。

2.2 羽毛球 【單打項目最多設 16 位種籽、雙打項目最多設 8 位種籽。羽毛球技術及遴選小組有最終決定權。】

A). 單打項目 - 按以下順序編配：

A1). 上屆精英比賽單打成績列前 8 名。(2021-2022 年度不適用)

A2). 上屆精英比賽單打成績列 9-16 名。(2021-2022 年度不適用)

A3). 羽總於該年所舉辦之公開賽單打成績列前 8 名。

- a) 中銀香港全港羽毛球錦標賽
- b) 中銀香港全港青少年羽毛球錦標賽

註：來自同校的學生將按抽籤編配於上、下線作賽。

B). 雙打項目 - 按以下順序編配：

B1). 若配搭球員跟去屆相同：上屆精英比賽雙打成績列前 8 名。(2021 – 2022 年度不適用)

B2). 若配搭球員跟去屆不同，以成績優者計算：

a) 兩位運動員於上屆精英比賽單打成績列前 8 名。(2021 – 2022 年度不適用)

b) 羽總於該年所舉辦之公開賽雙打(原配)成績列前 8 名。

- 1. 中銀香港全港羽毛球錦標賽
- 2. 中銀香港全港青少年羽毛球錦標賽

註：如沒有適合隊伍，不設種籽隊。

注意事項: 參賽學校需在報名表上清楚填寫參賽運動員相關賽事成績，以便核實種籽位置。若參賽運動員未有填寫或提供準確成績核實，賽會將視之為放棄種籽位置資格。

(B) 香港學界代表隊賽事

每項賽事均由本會的技術及遴選小組在精英比賽或遴選比賽中揀選優秀運動員，組成香港學界代表隊參加比賽。有關遴選詳情，將稍後通知各會員學校。

(一) 四地學界埠際比賽

由福建、廣東、香港及澳門四地輪流主辦，共有八個中學比賽，每年舉辦四項，包括田徑、羽毛球、籃球、越野跑、足球、游泳、乒乓球及排球。2019 年工作會議議決由 2020 年起，每年其中兩項比賽加入小學組賽事:

	項目	組別	日期	地點
1.	籃球(小學)	男、女子組	2021-2022(待定)	福建
2.	乒乓球(小學)	男、女子組	2021-2022(待定)	廣東

參賽年齡：2009 年 1 月 1 日或以後出生者，參加者必須為小五或小六年級生。

(二) 港、澳學界埠際比賽

由香港及澳門兩地輪流主辦的小學比賽，項目包括羽毛球、籃球、七人足球及乒乓球。每年舉行兩項小學比賽，同日加設一項中學賽事，於一天內完成三項比賽。

	項目	組別	日期	地點
1.	羽毛球(小學)	男、女子組	2021-2022(待定)	澳門
2.	七人足球(小學)	男子組		
3.	曲棍球(中學)	男子組		

All Hong Kong Schools Jing Ying Tournaments and Hong Kong Schools Teams Competitions

(A) All Hong Kong Schools Jing Ying Tournaments

(1) Information

1.1 Schedule (Tentative) [Details of the competitions will be notified to member schools in due course.]

	Event	Date	Venue
1.	Table Tennis	Sep – Nov 2021	LCSD Venue
2.	Badminton	Oct – Dec 2021	

(2) Seeding Arrangement

2.1 Table Tennis (A maximum of 16 seeding positions / 8 seeding positions will be allotted to singles and doubles events respectively. The Table Tennis Technical and Selection Sub-committee reserves the right to make all final seeding decisions)

A) Singles Event - according to the following sequence :

A1). **Ranking top 8 positions of singles event from last year's Tournament. (Not applicable in 2021-2022 season)**

A2). Ranking top 8 positions of singles event of Hong Kong Table Tennis Association (HKTTA) *

A3). **Ranking 9th-16th positions of singles event from last year's Tournament. (Not applicable in 2021-2022 season)**

A4). Ranking first 50 positions of singles event of HKTTA. *

Remarks: Players who belong to the same school will be allotted separately in upper and lower tiers by drawing lots.

B) Doubles Event - according to the following sequence :

B1). If the doubles pairing is the same as last year,

a) **Ranking top 8 positions of doubles event from last year's Tournament. (Not applicable in 2021-2022 season)**

b) Ranking first 30 positions in doubles event of HKTTA. *

B2). If the doubles pairing is different from last year (the pairs with higher the total scores will be seeded first. If two or more pairings have the same score, the pairing with the highest individual score will be seeded.)

a) **Ranking top 16 positions of singles event from last year's Tournament. (Not applicable in 2021-2022 season)**

b) Ranking first 50 positions of singles event of HKTTA. *

Remarks: No seeding will be made if no teams meet these criteria.

Note: 1) * Ranking of HKTTA Singles Event (U12)/Doubles Event (As of 1 September 2021).

2) All participating schools are responsible for providing correct information and prove for seeding consideration while handing in the entry form. Lack of prove or incorrect entry data will be treated as forfeit of seeding position.

2.2 Badminton (A maximum of 16 seeding positions/8 seeding positions will be allotted to singles and doubles events respectively. The Badminton Technical and Selection Sub-committee reserves the right to make all final decision.)

A) Singles Event - according to the following sequence :

A1). **Ranking top 8 positions of singles event from last year's Tournament. (Not applicable in 2021-2022 season)**

A2). **Ranking 9th-16th positions of singles event from last year's Tournament. (Not applicable in 2021-2022 season)**

A3). Ranking top 8 positions of singles event (Current year's Open Grade of Hong Kong Badminton Association (HKBA):-

a). BOCHK HK Annual Badminton Championships

b). BOCHK HK Youth Badminton Championships

Remarks: Players who belong to the same school will be allotted separately in upper and lower tiers by drawing lots.

B) Doubles Event - according to the following sequence :

B1). **If the pairing is the same as last year: ranking top 8 positions of doubles event of last year's Tournament. (Not applicable in 2021-2022 season)**

B2). If the pairing is different from last year, will count the best results of :

a). **Both players ranking in top 8 positions in singles events of last year's Tournament. (Not applicable in 2021-2022 season)**

b). Ranking top 8 positions of doubles event (Same pairing of Current Year's Open Grade of HKBA):-

1). BOCHK HK Annual Badminton Championships

2). BOCHK HK Youth Badminton Championships

Remarks: No seeding will be made if no teams meet these criteria.

Note: All participating schools are responsible for providing correct information and prove for seeding consideration while handing in the entry form. Lack of prove or incorrect entry data will be treated as forfeit of seeding position.

(B) Hong Kong Schools Teams Competitions

Our Technical and Selection Sub-committee panels of each sport will select outstanding athletes from respective Jing Ying Tournaments, or by selection trials, to form the Hong Kong School Teams. Details of the selections will be notified to all member schools in due course.

(1) Schools Interport Competitions

Schools Interport Competitions is a reputable sport competition program between Fujian, Guangdong, Hong Kong and Macau. It is a biennial competition for secondary schools students with each year having 4 sports competing and each region being the host for one sport in every year. Sports include Athletics, Badminton, Basketball, Cross Country, Football, Swimming, Table Tennis and Volleyball. In 2019 Interport Meeting, it was resolved to include 2 primary sports each year starting from 2020.

	Event	Category	Date	Venue
1.	Basketball (Pri.)	Boys & Girls	2021-2022 (TBC)	Fujian
2.	Table Tennis (Pri.)	Boys & Girls	2021-2022 (TBC)	Guangdong

Remarks: Athletes must be born on or after 1st January 2009, and Primary Five or Six students.

(2) Schools Interport (Hong Kong and Macau) Competitions

Schools Interport (Hong Kong and Macau) Competitions, which include Badminton, Basketball, Football (7-a-side) and Table Tennis, are organized in turns by Hong Kong and Macau. 2 events will be held annually and another secondary schools competition will be held on the same day.

	Event	Category	Date	Venue
1.	Badminton (Pri.)	Boys & Girls	2021-2022(TBC)	Macau
2.	7-a-side Football (Pri.)	Boys		
3.	Hockey (Sec.)	Boys		